

Declaration letter 声明

Last Name 姓:

First Name 名:

Passport Number 护照号码:

I am aware of the following: The Embassy of the Republic of Cyprus in Beijing can reject a visa application, if one of the following reasons applies (please mark below). I still insist on submitting my application as it is.

我已被告知：塞浦路斯共和国驻华大使馆可基于下列任一原因拒签签证申请。然而我仍坚持申请。

- Illegal point of entry (i.e. airport or port in the occupied areas of the Republic of Cyprus).**
通过非法口岸入境（即位于塞浦路斯共和国被占领区的机场或港口）。
- Some documents are missing or not compliant with the requirements for the visa, according to the instructions from the Embassy.**
材料缺失或不符合签证申请要求。
- The application has been submitted to the Embassy in less than eight (8) working days/fifteen (15) working days for satellite centres, prior to the departure.**
递交签证申请日期未早于出境日 8 个工作日（在北京递交）/15 个工作日（分中心递交）。
- I wish to apply for a multi-entry visa despite never having acquired a visa to Cyprus before.**
基于本人情况，尽管未获得过塞浦路斯多次入境签证，此次我仍希望申请多次入境签证。
- Old passport is missing.**
旧护照缺失。
- Other (please specify):** _____
其他 (请注明具体情况): _____。

I am also aware of the following:

If my visa application is rejected by the Embassy, neither the visa fee, nor the service fee will be refunded.

我还被告知：

若我的签证申请被使馆拒签，签证申请费和服务费均不予退还。

Applicant Signature 申请人签字: _____

Date 日期: _____